
KOMISIA PRE FINANCIE A ROZPOČET 

Zápisnica z rokovania zo dňa 19/03/2024 

 

Na zasadnutí boli prítomné osoby podľa prezenčnej listiny, ktorá je priložená k tejto zápisnici. 

 

Navrhovaný program zasadnutia: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľov 

2. Schválenie programu 

3. Zásady hospodárenia s majetkom obce Bernolákovo 

4. Všeobecne záväzné nariadenie o výške a spôsobe úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni a základnej umeleckej škole 

5. Návrh na úpravu rozpočtu č. 1 

6. Programový rozpočet – návrhy na sledovanie rozpočtových ukazovateľov, najmä v školstve, 

v kultúre, v sociálnej oblasti a v DHZ 

7. Rôzne 

 

1. Úvod 

Predseda komisie Ing. Rastislav Požár otvoril rokovanie a skonštatoval, že komisia je  

uznášaniaschopná. Prezenčná listina je v prílohe. 



Zapisovateľ: Linda Voláriková 

Overovatelia: Marek Jakubovič, Adam Otiepka 

 

2. Schválenie programu 

Program zasadnutia bol jednohlasne schválený so zmenou: bod 6. z pôvodného návrhu programu bol 

vypustený a nahradzuje sa bodom „Aktuálna správa hlavnej kontrolórky“ 

Nové znenie programu: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľov 

2. Schválenie programu 

3. Zásady hospodárenia s majetkom obce Bernolákovo 

4. Všeobecne záväzné nariadenie o výške a spôsobe úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni a základnej umeleckej škole 

5. Návrh na úpravu rozpočtu č. 1 

6. Správa o výsledku kontroly – Kontrola objednávok a faktúr 2021-2023 

7. Rôzne 

 

3. Zásady hospodárenia s majetkom obce Bernolákovo 

Komisia odporúča prerokovať materiál na zastupiteľstve a riadiť sa odporúčaním príslušnej komisie 

správy a hospodárenia s majetkom obce. 

 

 

 



4. Všeobecne záväzné nariadenie o výške a spôsobe úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov v materskej škole, školskom klube detí, školskej jedálni a základnej umeleckej škole 

Návrh VZN počíta s výrazným navýšením poplatkov za všetky školské zariadenia, pričom p. Požár 

poukázal na skutočnosť, že takéto dodatočné finančné zaťaženie môže byť pre niektoré rodiny príliš 

vysoké. Napriek tomu, komisia konsenzuálne odporúča prijať VZN v aktuálnom znení.  

V rámci tohoto bodu vznikla diskusia na tému školského autobusu, na ktorý v rozpočte už nie sú 

peniaze. Členovia komisie navrhujú, aby rodičia prispievali na dopravu detí školským autobusom 

aspoň nejakou časťou. Komisia taktiež navrhuje, aby štatutár obce inicioval rokovanie s dopravcom 

(Arriva) o možnosti nahradenia školského autobusu linkovým, minimálne z južnej časti obce.  

 

5. Návrh na úpravu rozpočtu č. 1 

Bod predniesla p. Kiššová. Navrhovaná úprava sa týka dotácie z plánu obnovy na MŠ Komenského – 

pokiaľ obec nedostane dotáciu z plánu obnovy, nebude položka uplatnená ani v príjmovej, ani vo 

výdavkovej časti. Návrh na úpravu rozpočtu bol pripomienkovaný p. prednostom Ďorkom v súvislosti 

s havarijným stavom na MŠ Komenského a na OcÚ Bernolákovo – jedná sa o bežné výdavky, ktoré 

pán prednosta navrhuje vykonať z prostriedkov z rezervného fondu. 

Komisia odporúča prijať úpravu rozpočtu č. 1 a tiež úpravu úpravy. 

 

6. Správa o výsledku kontroly – Kontrola objednávok a faktúr 2021-2023 

V rámci rozsiahlej diskusie sa členovia komisie sa zhodli, že výsledok kontroly je parciálne alarmujúci. 

Finančná komisia dôrazne odporúča, aby sa obec zaoberala odporúčaniami hlavnej kontrolórky, 

uvádzanej v správe. Pani Voláriková navrhuje prizývať hlavnú kontrolórku obce na zasadnutia 

finančnej komisie. 

 



7. Rôzne 

Diskusia na tému údržby chodníka medzi stanicou a Kollárovou ulicou, ktorá ale nie je v majetku 

obce. Ďalšou témou bola voľná diskusia ohľadne spomalenia premávky na Lúčnej ulici.  

 

 

 

Zapísal:       Overili: 

 

Linda Voláriková     Marek Jakubovič 

 

       Adam Otiepka 


